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Deltagere: 

Elevrådsrepræsentant Nanna, Thomas Villingshøi Seierøe, Pia Lange-Chabert, Maria Ditlev 
Rosenvinge, Mette Grøntved Brejner, Jeff Sebastian Ejby Petersen, Jonas Kristian Hansen,  
Nikolaj Warming og Maria Christensen 

 
Afbud:  

Bjarne Shik Greiner, Sille Søderblom, Torben Storm, David Elin 

 
Sted: 

Personalerummet 

 
Referent: 

Maria Christensen 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt. 

2. Nyt fra elevråd 
 
Der er valgt nye medlemmer til elevrådet:  

Formand: Nisa 9.a, Næstformand Nanna 9.a. 
 

Nanna, som nyvalgt næstformand, præsenterer hvilke tanker det nye 
elevråd gør sig for dette skoleår, og nævner, hvem der er valgt. 

Dette års elevråd er valgt ved at det tidligere års elevrådsrep. har været i 
klasserne og præsenteret sidste års fokusområder og indsatser  
 

Der var stor interesse for valget og for at stille op. Det forløb således, at alle 
elever, anonymt, kunne angive, hvilke områder de især var optagede 

af/ønskede at arbejde for. Herefter var der hemmelig afstemning. 
 
Det nye Elevråd har planer om en kulturdag, hvor alle de kulturer, der er 

repræsenteret på skolen, repræsenteres fx ved madboder (salg af 
mad)/plancher m.v. Evt overskud skal gå til elevrådets arbejde. 

Der ønskes nye klatrestativer. 

Som noget nyt er der morgensamling sidste fredag i måneden. I morgen er 
der præsentation af det Nye elevråd, så alle elever ved, hvem det er. 

 

 

  

 

 

    
    

   

Vemmedrupskolen 

 

DAGSORDEN/REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde, Vemmedrupskolen 

 

 
 Dato   

 28. september 2023   
 

Vemmedrupskolen 

Vindegårdsvej 1 

4632 Bjæverskov 

 

www.koege.dk 

 

Tlf. 56 67 62 62 

 

Kontakt: 

Maria Christensen 

Tlf. +45 30 50 29 86 

maria.christensen@koege.dk  
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Minielevråd (ved Nikolaj) 

Skolernes Motionsdag bliver som det plejer; eleverne løber med betaling pr. 

km. fra forældre m.m.   

De vil gerne støtte fattige børn. Valget er faldet på Unicef. Der er kommet 

et Mobile Pay nr. til brug herfor. 

Eleverne er opmærksomme på, at ikke alle er gode til at passe på 
shelters´ne. 

 

Meddelelser: 

Formand 
Intet 

 
Næstformand 

Der blev indsendt høringssvar ift spareforslaget.  
Sille har givet udtryk for, at hun er forhindret i at komme til møderne i dette 

skoleår. Thomas taler med hende ift om hun forsat at være en del af 
bestyrelsen. 
 

Forældrerepræsentanter 
Intet 

 
Viceskoleleder 
Der er indgået budgetforlig. Skoleområdet set pt ikke ud til at blive ramt så 

hårdt, som vi havde frygtet. Ligeledes heller ikke de områder, som vi er 
afhængige af fungerer. Fx er Forebyggende rådgivere, unge-psykologen, 

erhvervsklasserne pt fredet.  
 
Skolen har haft en noget turbulent start på skoleåret, idet en ansøger, trak 

sig fra en ansættelse som lærer. Derfor var det nødvendigt at starte nogle 
klasser med et vikarskema, såvel som det var nødvendigt at se på 

fagfordelingen påny. Timerne blev besat internt med egne, gode folk, hvoraf 
nogle valgte at gå op i tid, nogle fik nyt skema og/eller arbejdsopgaver. 
 

SFO-leder 
Der er fortsat en ledig pædagogstilling i SFO´en. Der opslår en stilling, der 

bliver forhåbentlig samtale i kommende md. I den vakante stilling er ansat 
en pædagogmedhjælper. 
 

SFO´en har haft en person i jobprøvning. Hun har haft et godt forløb, men 
skal nu videre.  

 
I hendes sted ansættes en pædagog i et flexjob. 
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Det ses, at børnene er meget opfindsomme med at flytte legezoner og 
legetøj rundt i hele SFO´en. Det er positivt, at børnene er gode til at lege, 

men det giver lidt mere ift oprydning. 
 

I uge 41 er der Lego-Master. Der er desuden faguge hvor lærerne har 
elevsamtaler. Pædagogerne har i tidsrummet eleverne, og lærerne kommer 
med og deltager i pædagogernes værksteder. 

 
I klubben arbejdes der med projekt ”Godt du kom”. Nogle af eleverne har 

en tendens til at ”snyde” med deres mobiler. Nogle af dem, der er gode til 
at undvære mobil, har haft nemt ved omstillingen. 
 

I den kommende periode skal det måske afprøves at få mobilerne helt uden 
for elevernes rækkevidde. 

 
Der skal arbejdes mere med børnenes stemme i klubben. Det sker ved Klub 

Fantastico, hvor børnene måske skal være forskere eller journalister ift at 
undersøge hvad de andre børn ønsker sig af klubben 
 

Ungdomsklubben kører godt. Der er mange af 7. kl., der er begyndt at 
komme – og færre af de ældste elever. Det er ikke meningen, at de +18 

årige unge bruger tilbuddet kontinuerligt. Der er dog Åben hal, og det 
tiltrækker mange unge. 
 

Byggesagen med shelters og bålhytte er afsluttet. Vi mangler dog bålsted. 
FGU på Klemmenstrupgård vi gerne producere det i støbejern. 

 
Der har været brandøvelse. Denne gang i et frikvarter. Det gik godt. Enkelte 
piger fra udskolingen var længe om at komme. Eleverne har fået ros. 

 
 

Medarbejderrepræsentanter (Skole/SFO) 
Intet 
 

Skoleleder 
Intet 

 
 

3. FKU  

Intet 

4. SFO og klub lukkedag 2023. 

Pædagogerne ønsker, at SFO-lukkedagen bliver den 01.12.2023, således at 
personalet kan deltage i noget fælles med lærergruppen, for derefter at 

afholde fælles julefrokost. Morgen-SFO´en holdes åben denne dag. 
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5. Principkataloget (Princip for afholdelse af lejrskoler og 
ekskursioner_2023_2 – opdateret) (se bilag) 

Det opdaterede princip for lejrskoler indsættes. 
Ledelsen kigger på formuleringen, der er markeret med rødt i kladden. 

 
6. Sygefravær for: Vemmedrupskolen & Børne- og 

Uddannelsesforvaltningen - Dagtilbud og skoler (se bilag) 

Vikardækning på 10 %. 
 

7. Lærervikardækning for skoleåret 2022-2023 (bilag tilgår) 
Fremsendt. Der er en vikardækning af timer på 10 % af uv.-timerne. 
 

8. Økonomisk status og budgetopfølgning 2023 ØR3 (se bilag) 
Skolen er blevet tildelt ekstra midler fra langtidssygemeldingspuljen på hhv. 

150 000 kr. til skolen samt 25 000 kr. til SFO´en. 
Der er desuden blevet tildelt 7000 kr. fra puljen med digitale læremidler. 

 
9. Planlægning af FKU-mødet samt formandens årsberetning 30. 

oktober 2023 

Kort bestyrelsesmøde 1 t. 
Fællesspisning mellem bestyrelse og FKU. 

Hvert FKU kan fremsende 3 punkter forud dagen, så der kan forberedes en 
dagsorden. 
Maria C. inviterer FKU med bindende tilmelding ift spisning, program m.m. 

 
10. Fordybelsespunkter  

Udskydes til kommende møde. 
 

11. Fastsættelse af udvalg. 

Udskydes til kommende møde. 
 

12. Evt. 

Intet 

 
 


